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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben
Tisztelt Elnök Asszony !

„A dunaszerdahelyi rend őrattak tanulságai” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Draskovics Tiborhoz, az Igazságügyi és Rendészet i
Minisztériumot vezető miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtó híradásai szerint Ön 2009 . január 30-án, Pozsonyban megbeszélést folytatot t
szlovák kollégájával, melyet követően kijelentette : „Pozsony és Budapest továbbra is eltérőmódon
ítéli meg a szlovák rendőrök szurkolók elleni fellépését a tavaly novemberi dunaszerdahelyi labdarúgó-
mérkőzésen, s ez az eltérés valószínűleg már megmarad. "

A híradások szerint a szlovák kormány több jogi lépést tart szükségesnek a stadiono k
biztonságának növeléséért, és nagyobb ilyen irányú igyekezetet vár el a rendezőktő l is .
Ezzel kapcsolatban Ön állítólag úgy nyilatkozott, hogy „az események Szlovákiában is
tanulságként szolgáltak”.

Kérdezem Miniszter Urat :

1. Bemutattak, illetőleg átadtak-e Önnek ezen a megbeszélésen, vagy korábban
bármilyen dokumentumot szlovák részről, a dunaszerdahelyi rendőrattakkal
kapcsolatosan? Amennyiben igen, kérem, szíveskedjék ezek másolatát, valamint az
esetlegesen rendelkezésére bocsátott szlovák nyelvű irományok hiteles fordítását
számomra elküldeni .

2. Az Ön véleménye szerint a dunaszerdahelyi rendőrattak milyen tanulságokkal
szolgált a szlovák és a magyar miniszter számára? Milyen konkrét intézkedések
várhatók szlovák, illetőleg magyar részről a tavaly novemberi dunaszerdahely i
labdarúgó-mérkőzésen történt brutális rendőri beavatkozás nyomán?
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3. Tárgyalt-e Ön arról szlovák kollégájával, hogy miként volnának a
dunaszerdahelyihez hasonló brutális rendőri akciók a jövőben megelőzhetőek,
illető leg elkerülhetőek?

4. Milyen konkrét lépéseket kíván tenni azon magyar állampolgárok érdekében, akik a
2008. novemberi dunaszerdahelyi rendőrattak áldozataivá váltak?

Tisztelettel várom érdemi válaszait !

Budapest, 2009 . február 4. ff'/
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